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OBČINA KOZJE                                                                                                      predlog         
OBČINSKI SVET 
 

 
ZAPISNIK  

9. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE KOZJE,  
DNE  19. 9. 2019 OB 17. URI V PROSTORIH SEJNE SOBE OBČINE KOZJE 

 
  
Prisotni so bili g. Ivič Nikola, g. Jagrič Jernej, ga. Kostajnšek Anja, g. Kunej Marko, g. Plahuta 
Franc, g. Prešiček Boštjan, g. Šulc Jernej, g. Volaušek Filip, g. Žlender Franc, županja ga. Krajnc 
Milenca in iz občinskega urada ga. Bercko Nives, g. Čoklc Daniel, ga. Jug Irena, ga. Reher 
Andreja in ga. Zakošek Polona.  
Na seji je bila prisotna tudi predstavnica Nadzornega odbora Občine Kozje ga. Štukl Slavica.  
 
Na seji je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Predlagan in soglasno sprejet je bil naslednji dnevni red: 

1. Predlog zapisnika 8. redne seje  
2. Poročilo o realizaciji sklepov 8. redne seje  
3. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Kozje v obdobju od 1. 1. 2019 do 30. 6. 2019  
4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška Slatina, Rogatec, Podčetrtek, 
Šmarje pri Jelšah in Kozje – 1. in 2. obravnava  

5. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne – prva 
obravnava  

6. Imenovanje člana Sveta zavoda Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah 
7. Imenovanje Občinske volilne komisije Občine Kozje  
8. Soglasje k imenovanju direktorice Razvojne agencije Sotla  
9. Predlog sklepa o soglasju k najemu kredita za premostitev likvidnostnih težav Razvojne 

agencije Sotla  
10. Pobude in vprašanja 
11. Razno 

 
K 1. TOČKI  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi potrdili zapisnik 8. redne seje. 
 
K 2. TOČKI  
 
Poročilo o realizaciji sklepov 8. redne seje so svetniki prejeli v gradivu in nanj ni bilo pripomb. 
 
K 3. TOČKI 
 
Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Kozje v obdobju od 1. 1. 2019 do 30. 6. 2019 je 
svetnikom predstavila ga. županja. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi potrdili Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Kozje v 
obdobju od 1. 1. 2019 do 30. 6. 2019. 
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Ker na sejo še ni prišel poročevalec pri 4. točki, so svetniki prednostno obravnavali 5. točko. 
 
K 5. TOČKI 
 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne v prvi obravnavi je 
svetnikom predstavila ga. Reher. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejeme Odlok  o  ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda 
Celjske lekarne v prvi obravnavi.  
 
Na sejo je prišel g. Razboršek Marko, predstavnik Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin 
Rogaška Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje. 
 
K 4. TOČKI 
 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri 
Jelšah in Kozje v 1. in 2. obravnava je svetnikom predstavil g. Razboršek.  
 
V razpravi so sodelovali g. Čoklc, ga. županja in g. Plahuta. 
 
Glede na dejstvo, da na predlog odloka v prvi obravnavi ni bilo pripomb, je ga. županja 
predlagala, da svetniki glasujejo po skrajšanem postopku. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje obravnava Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi 
organa skupne občinske uprave medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška 
Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje po skrajšanem postopku.  
 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejeme Odlok  o spremembah Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška Slatina, 
Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje v prvi obravnavi.  
 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje sprejeme Odlok  o spremembah Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška Slatina, 
Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje v drugi obravnavi.  
 
Sejo je zapustil g. Razboršek. 
 
K 6. TOČKI 
 
Predlog o imenovanju člana Sveta zavoda Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah je svetnikom 
predstavil g. Plahuta, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
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Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje imenuje v svet javnega zavoda Zdravstveni dom Šmarje pri 
Jelšah kot predstavnico Občine Kozje go. Andrejo Reher, Srebrnik 22, 3256 Bistrica ob 
Sotli, za mandatno obdobje 2019-2023. 
Imenovana nastopi mandat  z dnem konstitutivne seje sveta zavoda. 
 
K 7. TOČKI 
 
Predlog o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Kozje je svetnikom predstavil g. 
Plahuta, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z osmimi glasovi »za« in nobenim glasom »proti« sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet  Občine Kozje imenuje v Občinsko volilno komisijo Občine Kozje 
naslednje člane: 
 
Predsednica: Andreja Reher, Srebrnik 22,  3256 Bistrica ob Sotli 
Namestnik predsednice: Franci Strmecki, Podsreda 54, 3257 Podsreda 
 
Članica: Urška Plevnik, Ortnice 6, 3255 Buče  
Namestnik članice: Franc Žlender, Zagorje 61, 3261 Lesično 
 
Članica: Mojca Bezamovski, Kozje 98a, 3260 Kozje  
Namestnik članice: Miha Kužner, Poklek pri Podsredi 22, 3257 Podsreda 
 
Član: Marjan Kocman, Lesično 7, 3261 Lesično  
Namestnica člana: Verica Preskar, Gradišče 18, 3257 Podsreda. 
 
Občinska volilna komisija se imenuje za mandatno obdobje 2019-2023. 
 
K 8. TOČKI 
 
Soglasje k imenovanju direktorice Razvojne agencije Sotla je svetnikom predstavil g. Plahuta, 
predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Kozje daje soglasje k imenovanju ga. Bojane Žaberl, Gallusova 
ulica 6, 3240 Šmarje pri Jelšah, za direktorico javnega zavoda Razvojna agencija Sotla za 
mandatno obdobje štirih let, ki začne teči 13. 11. 2019. 
 
K 9. TOČKI 
 
Predlog sklepa o soglasju k najemu kredita za premostitev likvidnostnih težav Razvojne agencije 
Sotla je svetnikom predstavila ga. Reher. 
 
V razpravi so sodelovali g. Plahuta, ga. Jug in g. Šulc. 
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih devet svetnikov. 
Svetniki so z devetimi glasovi sprejeli naslednji sklep: 
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Občinski svet Občine Kozje daje soglasje k najemu kredita v višini 50.000 € javnemu 
zavodu Razvojna agencija Sotla za obdobje 1 leta z možnostjo podaljšanja do treh let. 
Javni zavod bo najel kredit za premoščanje likvidnostnih težav zaradi časovnega zamika 
pri zagotavljanju sredstev za izvajanje projektov za vse občine ustanoviteljice. Na Občino 
Kozje odpade kredit v višini 5.545,00 €. 
 
K 10. TOČKI 
 
G. Kunej je povprašal o možnosti asfaltiranja kračice na Vetrnik. 
Ga. županja je pojasnila, da so lastniki trase po kateri cesta poteka zasebniki in da je najprej 
potrebno rešiti lastništvo. G. Čoklc je dodal, da se je občina v preteklosti z lastnikom zemljišča že 
dogovarjala za rešitev, vendar za zamenjavo zemljišč ni bilo primerne parcele za deponijo, kar je 
aktualni lastnik zahteval v zameno.  
G. Prešiček je predlagal, da se sestavi komisija, lahko pa tudi kar Odbor za komunalno dejavnost, 
urejanje prostora in varstvo okolja, ki bi se z lastnikom zemljišča dogovorila za nadaljnje možne 
rešitve glede asfaltiranja kračice. 
 
Ga. Kostajnšek je izpostavila nevarnost hitre vožnje skozi trg Kozje. 
Ga. županja je povedala, da sta na občino prispeli dve pobudi stanovalcev v zvezi s to zadevo. O 
možnostih umiritve prometa skozi trg in ustrezne ukrepe bo obravnaval občinski SPV.  
G. Plahuta je povprašal o morebitni gradnji obvoznice mimo trga in ga. županja je odgovorila, da 
za enkrat še ni ustreznega evropskega ali državnega razpisa za sofinanciranje takšnega projekta. 
 
G. Jagriča je zanimalo, ali se glede gradnje naravnega kopališča kaže kakšna možnost realizacije. 
Ga. županja je odgovorila, da je projekt v višini 400 tisoč € narejen in da za enkrat ni ustreznega 
razpisa za realizacijo. V preteklem tednu so bili na terenu predstavniki češkega podjetja, ki se 
ukvarjajo z mehkimi bazeni. Pogovori trenutno tečejo v smeri ponovne vzpostavitve jezu na 
Bistrici.  
 
Ga. županja je svetnikom predstavila problematiko izvajanja šolskih prevozov otrok v OŠ 
Lesično.  
 
G. Plahuta se je zahvalil za izdatna vlaganja v infrastrukturo na območju KS Lesično, kamor je 
bilo v zadnjem letu vloženih okoli 2 milijona €. 
 
K 11. TOČKI 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Seja je bila zaključena ob 18. 30. 
 
Zapisnik povzela: 
Polona Zakošek 
 
Datum:   
Številka:  
 
                 
 

  ŽUPANJA OBČINE KOZJE      
Milenca KRAJNC 
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